
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 10                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 20 

 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXIX/2006  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  20 października  2006 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar  Gąsiorski otworzył  
XXXIX  obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych 
gości i pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ zgodnie z listą 
obecności  w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych . 

 
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 

wcześniej wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy 
Waldemar Gąsiorski  zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do 
przedstawionego porządku obrad. 

 
W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  

Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsiorski poddał 

pod głosowanie proponowany  porządek obrad  
 

Głosowało   - 15  
 
Za    - 13  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 

Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy większością głosów  

przyjęła następujący   
 

 
Porządek obrad: 

 
 1. Sprawy regulaminowe:  

   a/ otwarcie sesji  
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 

  d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  
 

3. Interpelacje i zapytania.  
 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce za okres od 01 stycznia 

2006 do 31 września 2006 r z terenu Gminy Ustka 
 

5. Podjęcie uchwał planistycznych:  
 

1) w spr. przystąpienia do  sporządzenia zmiany Studium  
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego  gminy Ustka ( zatwierdzonego Uchwałą  Nr 
V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 2002 r) dla części 

obszaru połoŜonego w obrębie geodezyjnym Dębina 
 

2) w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

połoŜonego w miejscowości Dębina w gminie Ustka. 
 

3) w spr. uchwalenia miejscowego planu  zagospodaro wania 
przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 3 w 
miejscowości Zaleskie w gminie Ustka.  
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4) w spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowani a 
przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 1 w 
miejscowościach Duninowo, Wodnica w gminie Ustka 

 
6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 

budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w budŜecie 

gminy 2006 r.  
 

7. Podjęcie uchwał : 
 

1).    w spr. zmiany Statutu Gminy Ustka  
 

2). w spr. powołania Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ustce i nadania mu Statutu  
 
3).  w spr. zawarcia porozumienia międzygminnego z 

Gminą Miejską Ustka w spr. powierzenia Miastu Ustka 

prowadzenia spraw z zakresu akt stanu cywilnego dla  
mieszkańców Gminy Ustka 

 
4).    w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie Rowy 

 
8. Informacja z analizy końcowych oświadczeń majątkowych 

składanych przez radnych na dwa miesiące przed upływem 

kadencji.  
 

9. Przyjęcie sprawozdań Komisji z działalności w 2006 r 
 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 

11. Wolne wnioski i informacje.  
 

12.  Zakończenie obrad. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 

Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 
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Protokół  Nr XXXVIII/2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 

29 września  2006 r. 
 

Głosowało   - 15 
 
Za    - 12  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXXVIII/2006 z dnia  29 września 2006 r 

  
 

 
Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Gminy 

udzielił głosu  Wójtowi Gminy , który przedstawił 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym za 

okres od 30 września  2006 r do 20 października 2006 r  
 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 

 
 

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana Wójta 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 

   
 

 - Sprawozdan ie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym tj.  od  dnia 30 września  2006 r do 20 
października   2006 r 

 

Głosowało   - 15 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  
 
 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania.  
 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali:  
 
  Radny Stanisław Piłat 

1. – przesunąć znak „zakaz wyprzedzania” zlokalizowany przy drodze 
k/działek w m. Zimowiska 

 
 

  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 
1. – jakie dochody osiągnie Gmina Ustka w wyniku uchwalenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Parków Wiatrowych 
MoŜdŜanowo- Starkowo , Pęplino, Duninowo. Informację proszę 
podać w oparciu o konkretne przepisy prawne. 

 
2. – jaka jest prognoza skutków finansowych z opłat planistycznych i 

zapłaty przez Gminę odszkodowań lub wykupienia nieruchomości 
dla terenów objętych planem zagospodarowania przestrzennego dla 
MoŜdŜanowo – Starkowo, Pęplino, Duninowo. W przyszłości moŜe  
gminę spotkać niemiła niespodzianka, kiedy w wyniku wyroku 
Sądowego zmuszona będzie wypłacić  właścicielom (składającym 
uwagi – protesty) odszkodowania albo wykupić nieruchomość po 
cenach rynkowych. Gminę zawsze obciąŜają negatywne skutki planu 

 
3. – w związku z tym, Ŝe są podawane informacje o wybudowaniu dróg 

gminnych przez CB. Windenenergy Słupsk proszę podać, gdzie jakie 
drogi zostaną wybudowane o nawierzchni asfaltowej. Interpelacja 
nie dotyczy dróg montaŜowych , które są drogami tymczasowymi i 
podlegają likwidacji po zakończeniu budowy elektrowni wiatrowej. 

 
4. – w dniu 29 wrzesnia 2006 r na terenie gminy Główczyce odbyło się 

spotkanie przedstawicieli gmin powiatu słupskiego w spr. realizacji 
inwestycji drogowych. Mam zapytanie czy przedstawiciel gminy brał 
udział w tym spotkaniu i jakie podjęto ustalenia w spr. dróg 
powiatowych na terenie naszej gminy. 
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5. – w związku z podawanymi informacjami, Ŝe przeciwko radnym jest 
prowadzone postępowanie sądowe zwracam się do Pana 
Przewodniczącego czy jest w posiadaniu zawiadomień sądowych o 
toczących się postępowaniach karnych. Proszę podać w stosunku 
do, których radnych jest prowadzone postępowanie karne. 

 
 
  Kazimierz  Piątek Sołtys wsi Pęplino 

 - organizowałem zebranie straŜy poŜarnej lecz Pani Dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury nie wpuściła nas do Świetlicy. Zmuszeni byliśmy 
zorganizować zebranie straŜy na przystanku. Proszę o wyjaśnienie tej 
sprawy 
 
 
 

Ad. 4.  W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy udzielił głosu Pani Alicji Roguszczak – 
Kierownikowi  MG OPS w Ustce, która przedstawiła: 

 
 

- Sprawozdanie z realizacji zadań Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce za okres od 01 
stycznia 2006 do 31 września 2006 r z terenu Gminy Ustka 

 
 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
  
 
 Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie 

MG OPS w Ustce.  
 
 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwał planistycznych: 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski przedstawił 
następujące proj. uchwał planistycznych : 
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- proj. uchw ały  w spr. przystąpienia do  sporządzenia 
zmiany Studium  uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego  gminy Ustka ( 
zatwierdzonego Uchwałą  Nr V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 

grudnia 2002 r) dla części obszaru połoŜonego w obrębie 
geodez yjnym Dębina 

 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem dalszych  zapytań Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/390/2006 stanowiącą zał. Nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
- proj. uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części obszaru połoŜonego w miejscowości Dębina w 
gminie Ustka.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 

Uchw ałę Nr XXXIX/391/2006 stanowiącą zał. Nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w spr uchwalenia miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 3 w miejscowości Zaleskie w gminie 
Ustka.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- wynikiem głosowania przy 1 głosie „za” , 1 głosie „przeciw” i 2 
głosach „wstrzymujących się”, Komisja nie zajęła stanowiska do 
w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała negatywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- do zabrania głosu zmusza mnie dziwne działanie firmy . Jest to 
działanie krytyczne  dlatego, Ŝe  firma wysyła pismo  do wielu osób  
by pisano pisma do Pana Wójta  i wpłynąć na to by plan został 
uchwalony. Ponadto dołączony był list o treści pozytywnej – za 
uchwaleniem planu  z zaznaczeniem by nie przepisywać pisma w  
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całości poniewaŜ listy o tej samej treści zostały rozesłane do 
wszystkich osób związanych z tą inwestycją.  
Następnie zacytował wypowiedź niemieckiego stowarzyszenia 
zajmującego się elektro - skaŜeniami tj. „promieniowanie 
elektromagnetyczne jest szkodliwe dla ludzi i zwierząt . Długotrwałe 
przebywanie w jego zasięgu osłabia układ nerwowy i limfatyczny 
powoduje choroby nowotworowe” . RównieŜ wiele innych teorii 
wskazuje, Ŝe równieŜ działanie Parku Wiatrowego wpływa 
negatywnie. NaleŜy zaznaczyć, Ŝe niektórzy ludzie zostaną otoczeni 
wysokimi wieŜami – wiatrakami o wysokości 160 m. Rozumiem 
tych ludzi , którzy otrzymują pieniądze z tego tytułu. i walczą o to by 
te parki powstały. Ilość tych wiatraków, których nie da się na dzisiaj 
dokładnie określić to ok. 200 szt. w okolicy Duninowa , Wodnicy, 
Pęplina, Starkowa, Duninówka, MoŜdŜanowa, Zaleskich, 
Postomino, Swołowo, Krzemienice. Znaleziono przepisy prawne , Ŝe 
moŜe być izolinia 350 m. Po zmianie ustawy mieszkańcy mogą 
składać uwagi, które mogą być uwzględnione lub nie, na które nie 
ma odwołania. Dopiero po uchwaleniu moŜna będzie składać 
protesty do Sądu. Zwraca się do mnie bardzo wiele osób  mówiąc, Ŝe 
wiatraki nie przyniosą im Ŝadnych korzyści. NaleŜy się zastanowić, 
czy chcemy uszczęśliwić wszystkich  mieszkańców tymi parkami 
wiatrowymi  nie patrząc na protesty. Na tym etapie przy takim 
zagęszczeniu takiej ilości wiatraków nie widzę zasadności  by ten 
plan został uchwalony 
 
 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  
- proponuję następujący tok postępowania przy zabieraniu głosu tj. 1 
osoba z mieszkańców, która jest za wiatrakami i 1 osoba , która jest 
przeciwna wiatrakom 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do dyskusji osób za i przeciw wiatrakom. 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 15 
  
Za    -  8 
Przeciw   -  5 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXXIXI/392/2006 stanowiącą zał. Nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr . uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 1  w miejscowościach Duninowo, Wodnica 
w gminie Ustka  
 
 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała negatywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała negatywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 
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  Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- nie są to wiatraki , które mają uszczęśliwić głównie mieszkańców 
poniewaŜ jest tylko 5 wiatraków u rolników ,  a  11 wiatraków u 
jednej osoby 

 
 
  Radny Marian Szumski 

- na ręce Pana Przewodniczącego wpłynęło 25  protestów i w związku 
z tym będę głosował przeciw tej uchwale. Proszę radnych  o  
głosowanie przeciw tej uchwale. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do dyskusji mieszkańców za i przeciw 
wiatrakom. 

   
Mieszkaniec Wodnicy (głos za) 
- dziwię się radnemu śabińskiemu, Ŝe jest przeciwny  przecieŜ kaŜdy 
ma prawo głosu. UwaŜam , Ŝe są korzyści z podjęcia tej uchwały 
poniewaŜ jest to przyszłość. Wiatraki, które powstaną będą dla 
wszystkich mieszkańców jakąś nagrodą. KaŜdy jest zadowolony kto 
dostał wiatraki , natomiast ci co ich nie otrzymali są niezadowoleni. 
Radny Szumski był za wiatrakami jak miał go mieć. Teraz, gdy go 
nie moŜe mieć to jest przeciwny. Wieś Wodnica i Duninowo oraz 
gmina  na pewno zyska na tym  moŜe nie dla nas , a dla naszego 
pokolenia. NaleŜy wziąć pod uwagę, Ŝe jest o co walczyć. UwaŜam, 
Ŝe nie ma przeszkód poniewaŜ zachowane są wszelkie parametry. 
Argumenty są takie, Ŝe jest to przyszłość dla gminy i dla naszego 
młodego pokolenia. 

 

Mieszkaniec Wodnicy i Duninówka (głos przeciwny) 
-  mieszkańcy Wodnicy są przeciwni wiatrakom. Nie jest to interes 
wszystkich mieszkańców , a jest to interes 5 osób. Były rozmowy o 
pieniądzach lecz nikt do tej pory nie wie jakie to będą pieniądze. 
Ziemia nasza zostanie na 25 lat zamroŜona tj. nie będzie inwestycji, 
sprzedaŜy, zmniejszy się atrakcyjność terenów. Mówimy, Ŝe 
Wodnica będzie miejscowością agroturystyczną, a jakie to będzie 
miała walory agroturystyczne po wybudowaniu farm wiatrowych. 
NaleŜy się zastanowić by uszczęśliwić tylko na siłę parę osób nie 
myśląc o ogóle mieszkańców. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w tym temacie i  
poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 15 
  
Za    -  2 
Przeciw   -  8 
Wstrzymało się  -  5 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
nie podjęła w/w uchwały. 
Uchwała nie uzyskała wymaganej większości głosów. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 20 min.  przerwę w obradach Rady 
tj. od godz. 10 40  do godz. 11 00 
 

Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 

 
 

Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił : 
 

 
- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 rok oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy 2006  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
    Radny Bernard Lipczyński 

 - przesunięcie w budŜecie i zapłacenie dla ZUW 23 tyś zł jest to 
skandal poniewaŜ my podatnicy dopłacamy do działalności Spółki. 
Niezrozumiałym jest dlaczego nie przeprowadzono przetargu co 
dałoby obraz, czy rzeczywiście firma ta jest taka niezbędna do Ŝycia 
naszym mieszkańcom, Ŝe musi ciągle bez przetargu bogacić się na  
naszym mieniu. Tym bardziej, Ŝe my dopłacamy dodatkowo 43 tyś zł 
za III kwartały, a jeszcze pozostał jeden kwartał. Natomiast  uchwała 
budŜetowa mówi, Ŝe  dopłata wynosi  50 tyś zł. 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- uchwała budŜetowa przewiduje 50 tyś zł dopłaty. Dopłata wynika z 
tego, Ŝe ustaliliśmy stawkę za odbiór nieczystości płynnych inną  dla 
mieszkańca niŜ proponował ZUW. W związku z róŜnicą dopłaty, 
gmina powinna dopłacić 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy Ustka 
- jest to konsekwencja uchwały podjętej przez Radę. Komisje 
szczegółowo debatowały na tą okoliczność. Była propozycja by 
róŜnica ta była w stawce za ścieki. Radni nie wyrazili zgody na tą 
propozycję by nie obciąŜać mieszkańców. W związku z tym , Rada  
podjęła  decyzję, by róŜnicę dopłacić z budŜetu gminy.  
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Radny Bernard Lipczyński 
- dlaczego nie przeprowadzono przetargu by mieszkańcy nie 
dopłacali. Skąd wiadomo, Ŝe ta firma najtaniej przeprowadzi 
eksploatację urządzeń 
 
 
Obrady Rady opuścił radny Edward Sasko. 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy Ustka 
-  sprawa przetargu  szczegółowo została omówiona na Komisjach. 
Nie było takiej potrzeby i okoliczności przeprowadzania przetargu 
poniewaŜ prawnie sprawa realizacji nadzoru nad kanalizacją i 
wodociągami wykonuje taka jednostka, która ma pozwolenie 
wodno- prawne, a nie inna.  Podmiot , który nie ma tego pozwolenia 
nie moŜe eksploatować urządzeń na terenie gminy. Umowa w tym 
zakresie jest podpisana do 30 grudnia br i po tym okresie moŜna 
wkalkulować kwotę  tę do stawki za 1 m 3 ścieków. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w tym temacie i 
poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 10 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów    
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/393/2006 stanowiącą zał. Nr 9 
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
Ad. 7. W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady Gminy 

przedstawił: 
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- proj. uchwały w spr. zmiany Statutu Gminy Ustka  
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/394/2006 stanowiącą zał. Nr 10 
do niniejszego protokołu. 
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- proj. uchwały w spr. powołania Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ustce i nadania mu Statutu  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/395/2006 stanowiącą zał. Nr 11 do 
niniejszego protokołu. 
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- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Ustka w spr. 
powierzenia Miastu Ustka prowadzenia spraw z zakres u 
akt stanu cywilnego dla mieszkańców Gminy Ustka 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/396/2006 stanowiącą zał. Nr 12 do 

niniejszego protokołu. 
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- proj.  uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 
Rowy  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/397/2006 stanowiącą zał. Nr 13 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. Informacja z analizy końcowych oświadczeń majątkowych 

składanych przez radnych na dwa miesiące przed upływem 

kadencji.  
 
 
  Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 

- odczytał treść informacji z analizy końcowych oświadczeń 
majątkowych składanych przez radnych za 2005 r i na  dwa miesiące 
przed upływem IV kadencji na dzień 27 sierpnia 2006 r. zgodnie z 
zał. Nr 14. 
 
 

Ad. 9. Przyjęcie sprawozdań Komisji z działalności w 2006 roku. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się do 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie sprawozdań  
poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- przedstawił sprawozdanie Komisji Rolnictwa , Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska z działalności w roku 2006 
zgodnie z zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie. 
 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- przedstawiła sprawozdanie Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, 
Kultury Fizycznej, Promocji Gminy, Zdrowia i Pomocy Społecznej z 
działalności w roku 2006 zgodnie z zał. Nr 16 do niniejszego 
protokołu. 

 
Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie. 
 

 
   Obrady Rady opuścił radny Bernard Lipczyński 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- przedstawił sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Finansów, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego   z 
działalności  w roku 2006 zgodnie z zał. Nr 17 do niniejszego 
protokołu 
 

 
Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie. 
 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- przedstawił sprawozdanie Komisji rewizyjnej z działalności w roku 
2006 zgodnie z zał. Nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
    Na obrady Rady powrócił radny Bernard Lipczyński. 
 
 

Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie.  
 

 
Ad. 10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił  Wójt 
Tomasz Wszółkowski. 

 
 

Odpowiedź na zapytanie radnego Stanisława Piłata 
1. – przesunąć znak „zakaz wyprzedzania” zlokalizowany przy drodze 

k/działek w m. Zimowiska 
 
 
Wniosek słuszny. Wystąpimy do Zarządu Dróg Wojewódzkich o 
realizację wniosku. 
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Odpowiedź na interpelacje Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Bogdana śabińskiego 
–  w sprawie przedłoŜonych interpelacji ,odpowiedzi udzielę w 
stosownym terminie.  
Dzisiaj ustosunkuję się do punktu 4 interpelacji tj. uczestniczyłem 
w  Konwencie Wójtów i Burmistrzów Powiatu   Słupskiego. 
Starosta przedstawił projekt programu na lata 2007/2013 r. Na tę 
okoliczność powołano zespól roboczy celem skorygowania 
programu. W pierwszej kolejności  Starostwo będzie 
modernizować odcinki  dróg powiatowych  Duninowo – 
Wielichowo i Gałęziowo przez Starkowo  do Zaleskich. 
Wnioskowaliśmy o przystąpienie do zadania realizacji odcinka 
drogi od drogi wojewódzkiej przez Niestkowo  z przebudową 
mostu w Charnowie. Prawdopodobnie uda nam się wprowadzić 
to zadanie do planu inwestycyjnego. Warunkiem jest pozyskanie 
środków unijnych.   

 
 

Na zapytanie Sołtysa wsi Pęplino odpowiedzi udzieliła Pani 
Barbara Perka Dyrektor G minnego Ośrodka Kultury w Zaleskich 

   
 
Odpowiedź na zapytanie Kazimierza  Piątek Sołtysa wsi Pęplino 
 - organizowałem zebranie straŜy poŜarnej lecz Pani Dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury nie wpuściła nas do Świetlicy. Zmuszeni byliśmy 
zorganizować zebranie straŜy na przystanku. Proszę o wyjaśnienie tej sprawy 
 
 
Ustosunkowała się do zarzutów Pana Sołtysa wyjaśniając, iŜ 
umowa uŜyczenia i Statut GOK  ściśle określa w jakich 
przypadkach mam prawo udostępniać świetlice nieodpłatnie. Nie 
zdarzyło się kiedykolwiek podczas mojego zarządzania 
świetlicami, abym nie wpuściła kogoś na świetlice.  Dwa dni temu 
otrzymałam telefon z zapytaniem czy wiem, Ŝe świetlica w 
Pęplinie ma być wykorzystana w celach prywatnych – 
wyborczych i czy została uiszczona opłata . Poinformowałam, Ŝe 
dołoŜę wszelkich starań by takie zdarzenie nie miało miejsca. 
Zadzwoniłam do opiekunów świetlic i uczuliłam ich   , Ŝe wszelkie 
udostępnianie świetlic moŜe odbywać się za zgodą  Dyrektora 
GOK. Powiedziałam, Ŝe  udostępnienie świetlicy na cele prywatne  
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musi być poprzedzone wpłatą 50 zł zgodnie z Zarządzeniem 
Dyrektora GOK. Pan Piątek nie zgłosił się do mnie ani 
telefonicznie, ani na piśmie , Ŝe chce skorzystać ze świetlicy 
nieodpłatnie na zorganizowanie spotkania straŜackiego. Nie chcę 
by stawiano mi zarzut, Ŝe udostępniam świetlicę nieodpłatnie dla 
celów wyborczych. Przepraszam za zaistniałą sytuację lecz proszę 
wszystkich sołtysów by w okresie przedwyborczym zachować 
drogę formalną. 

 
 
 Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy Ustka 
 - w spr. w zakresie punktu 5 interpelacji Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy wystąpię do Sądu o informację poniewaŜ takiej wiedzy ja nie 
posiadam i radnego poinformuję. 

 
 
Ad. 11.      Wolne wnioski i informacje.  
 
  

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym tj. 

 

1. W dniu 05 -10-2006 r wpłynęło pismo  BETY STYL w 
spr. odwołania  do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego za pośrednictwem Wójta Gminy Ustka  od 
decyzji wydanej w dniu 21 września 2006 r przez Wójta 
Gminy Ustka w spr. ustalenia opłaty adiacenckiej 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady 

celem zapoznania  
 

2. W dniu 06 -10-2006 wpłynęło pismo Komendy 

Miejskiej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Słupsku  w 
spr. ujęcia w planach budŜetowych na 2007 rok pomocy 
finansowej dla Komendy Miejskiej PSP na modernizację 
sprzętu silnikowego (zakup drabiny mechanicznej oraz 
remont kapitalny cięŜkiego samochodu bojowego) i  na 
zakup środków chemicznych (pianotwórczych, 
dyspergentów , sorbenów i neutralizatorów) ze środków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady 

celem zajęcia stanowiska.  
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3. W dniu 06 -10-2006 r Miejsko Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej złoŜył sprawozdanie z działalności 
za okres od 01 stycznia do 31 września 2006 r 
Przedmiotowe sprawozdanie przekazałem wszystkim 

radnym.  
 
 

 Wiesław Kurowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 - podziękował Wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej  Marii Drzazgowskiej  
za fachowość w dziedzinie finansów , za pomoc i wsparcie  w pracy Komisji 
Ŝycząc by w następnej Radzie byli tacy radni jak radna Drzazgowska. 
Następnie złoŜył  podziękowania wszystkim członkom Komisji Rewizyjnej za 
4-letnią dobrą  współpracę.  

 
 
 Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji Rozwoju 

-  podziękował wszystkim członkom Komisji za współdziałanie jak równieŜ 
Sołtysom za współpracę z Komisją.  
Z przykrością muszę twierdzić, Ŝe  nie udało nam się zrealizować zadań w 
zakresie dróg powiatowych, a planowane były w tej kadencji. Mam nadzieję, 
Ŝe w przyszłości zadania te będą zrealizowane. Nie interweniowaliśmy u 
radnego powiatowego , który powinien nam wskazać co zrobił dla naszej 
gminy. 
 
 
Radny Bernard Lipczyński  
- w imieniu swoim i radnego Andrzeja Zawady złoŜył dwa oświadczenia w 
postaci apelu zgodnie z zał. Nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
 
Radny Powiatu Słupskiego Lesław Rękas 
- chciałem wyjaśnić radnemu śabińskiemu, Ŝe jeŜeli chodzi o moją osobę jako 
radnego to najwaŜniejszą sprawą były drogi. Nie ukrywam, Ŝe w okresie 
dwóch kadencji zyskało Charnowo i Wodnica. Wiele razy musiałem prosić 
radnych o podjęcie decyzji dot. naszej gminy. Mówiono, Ŝe gmina Ustka jest 
najbogatszą gminą lecz pomimo to wyprosiłem, Ŝe zostały przegłosowane 
niektóre uchwały na korzyść naszej gminy. Nie wszystko moŜna było zrobić 
dla gminy Ustka poniewaŜ nie było środków na realizacje wielu zadań. Radny 
powiatowy nie moŜe  patrzyć tylko na swoją gminę, która skorzystała 
najwięcej w I kadencji co czego równieŜ ja się przyczyniłem. 
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 Barbara Perka Dyrektor GOK w Zaleskich 
 - w imieniu własnym jak równieŜ wszystkich jednostek organizacyjnych,  

podziękowała Radzie za  zrozumienie ,  wsparcie i okazaną pomoc w 
trudnych problemach , za konstruktywną polemikę  z Ŝyczeniami  dalszych 
sukcesów  w rozwoju naszej samorządności lokalnej. 

 
 
 Radny Andrzej Zawada  
 - Panie Przewodniczący - cztery lata temu na ostatniej Sesji poprzedniej Rady 

Gminy otrzymałem poroŜe z dedykacją  „ Największemu szkodnikowi w latach  
1998 – 2002 Komisja Rolnictwa „ Przyjąłem to poroŜe  i powiedziałem, Ŝe 
mam nadzieję , Ŝe w kolejnej kadencji będzie musiał  Pan  mieć ich  więcej.  
W dniu dzisiejszym powtórzę to jeszcze i  mam nadzieję, Ŝe w nowej kadencji 
Rady Gminy będzie więcej radnych  , którzy będą nie ugięci . Powoływał się 
Pan,  Ŝe jest Pan miłośnikiem przyrody. Jest takie powiedzenie, Ŝe w 
przyrodzie nic nie ginie,   czasami zmienia  swojego właściciela , ale wraca na 
swoje miejsce. Dlatego przekazuję to poroŜe. 

 
 
 Przedstawiciel Firmy Wiatropol 
 - podziękował za uchwalenie uchwały w spr. Parku Wiatrowego Nr 1 w 

Zaleskich. Cieszę się, Ŝe zagórował rozsądek, a nie emocje . JeŜeli są 
jakiekolwiek niepewności to firma jest otwarta na kaŜdy temat celem 
wyjaśnienia 

  
 
 Zdzisław Lesiecki  Zastępca Wójta 
 - Panie Lipczyński jak Pan śmie zabierać głos w tych sprawach. Mam opinię 

zaprzysięŜonego biegłego sądowego w dziedzinie budownictwa ogólnego 
oraz mostowego powołanego przez Prokuraturę. To co Pan mówi to są 
bzdury , na które   dowodem jest ta opinia. Pan i Pańscy koledzy wielokrotnie 
wprowadzili w błąd organa ścigania. Po pierwsze oskarŜył mnie Pan i Pański 
kolega, Ŝe chciałem Pana zabić. Sąd mnie uniewinnił. OskarŜył mnie Pan , Ŝe 
ja z Zarządem dokonałem wielu machlojek i przekrętów , Sąd   uniewinnił. Nie 
jest Pan Sądem by mnie oskarŜać , nie ma Pan do tego Ŝadnych praw.  

 
 
 Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
 - w biuletynie Nr 3  Stowarzyszenia Na Rzecz Obrony Demokracji Stop 

Korupcji , na który powołał się Pan Lipczyński na Komisji Rewizyjnej -  
szkaluje, podwaŜa  kompetencje i wiarygodność , moje dobre imię jako 
człowieka i Skarbnika tej gminy. W odpowiedzi podałam treść pisma 
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 „Stowarzyszenie Stop Korupcji” podpisane: Bernard Lipczyński, Andrzej 
Zawada , w którym cytuję  zapis „ Na pewno dotarła teŜ do Państwa 
informacja o tym, Ŝe za kradzieŜ zostałem zwolniony ze Stoczni Ustka”.  W 
ten sposób podałam przykład w jaki sposób podanie nierzetelnej i niezgodnej 
z faktami informacji moŜe podwaŜyć wiarygodność człowieka , jego 
kompetencje i morale co czyni Pan Lipczyński w stosunku do mojej osoby 
poprzez publikowanie takich informacji. To była cała rozmowa w tej kwestii z 
Panem Lipczyńskim.  Pomijam fakt, Ŝe straszył  mnie Prokuratorem , Sądem,  
Policją i oskarŜeniami . Ja Pana nie straszyłam , Panie  Lipczyński , Pan  
podwaŜa moje dobre imię jako człowieka i Skarbnika Gminy rzetelnie 
wykonującego swoje obowiązki . Panu wolno jest kaŜdego obraŜać, 
szkalować, czuje się Pan całkowicie bezkarny. Ja Pana nigdy nie obraziłam i 
nie szkalowałam Pana opinii. . Przez cztery lata jest Pan radnym gminy  i nie 
wie Pan na czym polegają obowiązki Skarbnika , które określa ustawa o 
finansach publicznych. 

 
 

Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy Ustka 
- Panie Przewodniczący , szanowni niektórzy radni, szanowni sołtysi, drogie 
mi kierownictwo tej gminy. Dzisiaj na ostatniej Sesji   nie chcę zniŜać się do 
poziomu  Pana Lipczyńskiego i  dyskusji na ten temat poniewaŜ wiele bzdur 
wypisuje przez okres 4 lat. Przez ten okres nie mieliśmy spokoju. Jeśli jest 
ktoś chory z nienawiści to powinien się leczyć. Zaraz po wyborach do mojego 
gabinetu  przyszedł Pan Lipczyński i oświadczył  w formie szantaŜu  „Panie 
Wójcie jeśli Pan usunie Lisa (tak nazywał Zastępcę) i dwóch pracowników to 
sprawy nie będzie”. Powtórzyłem to w Sądzie. Nie będę wymieniał kto miał 
zakusy na stanowisko zastępcy wójta . W związku z tym  nie będę dyskutował 
na ten temat z człowiekiem , który wg mnie jest niegodny by z nim 
podejmować jakiekolwiek dyskusje. 
Dzisiaj jest czas by dokonać podsumowania wykonywanych zadań przez 
okres kadencji. Kończy się czteroletnia kadencja obecnej władzy w gminie. 
Był to czas cięŜkiej pracy, wielu wyzwań i inwestycji. Przez ten czas duŜo w 
gminie się zmieniło – mamy nadzieję, Ŝe mieszkańcy te zmiany zauwaŜyli. 
Oczywiście jest wiele do zrobienia. Trzeba wyremontować drogi, dokończyć 
kanalizację, doskonalić oświatę, dalej inwestować w kulturę i opiekę 
społeczną. Kadencja nie przebiegała spokojnie. Przedstawione zamierzenia 
wyborcom udało nam się zrealizować w zdecydowanej większości. Nie doszło 
do realizacji tych planów, na które nie otrzymaliśmy środków z zewnątrz. 
Przygotowaliśmy front inwestycji naszym następcom, które są prognozą 
dalszego rozwoju. 
Następnie Pan Wójt przedstawił wykonane inwestycje w poszczególnych 
latach w kadencji 2002 – 2006. 
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Kończąc swoją wypowiedź Pan Wójt podziękował  radnym, sołtysom, 
kierownikom jednostek, dyrektorom szkół za wyrozumiałość , za trwałość w 
oczekiwaniu wspólnego sukcesu.  Następnie podziękowania skierował do 
Pana Przewodniczącego Rady Gminy za wspólnie osiągnięty cel w 
wykonaniu tak duŜej ilości  zadań , do  Sołtysów za  wspaniałą współpracę, 
do Dyrektorów i Kierowników jednostek za wspaniałe oceny, które otrzymali w  
wyniku róŜnych wizytacji, Ŝe właściwie prowadzicie placówki, do Kierowników- 
Pani Halinie Aftarczuk  za to co zrobiła w bibliotece , do Pani Alicji 
Roguszczak  , do Pani Barbary Perka   dziękując za wszystko co robią dla 
swoich mieszkańców oraz do pracowników Urzędu, którzy wykonali wiele 
dobrej pracy. 

 
 

  Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
 - w podtekście o czym Pan Lipczyński mówił dotyczyło mnie. Proszę 
Pana czy  działki jakie przekazałem na drogi to się nie liczy. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił krótką informację dot IV kadencji Rady Gminy Ustka 2002-2006 
tj. W okresie IV  kadencji -  Rada Gminy odbyła 39 posiedzeń, na których 
podjęto 397 uchwał. 
Komisje Rady odbyły 217 posiedzeń w tym: 

 
1.   Komisja Rewizyjna      -  67 posiedzeń 
2.   Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  

         -  56 posiedzenia 
3. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Przestrzegania Prawa i 

Porządku Publicznego      – 45 posiedzeń 
4. Komisja Edukacji Publicznej, Kultury, Kultury Fizycznej, Promocji Gminy, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej    – 49 posiedzeń 
  

Następnie Pan Przewodniczący ustosunkował się do wypowiedzi radnych: 
Pana Lipczyńskiego podkreślając, iŜ o tym co radny powiedział zadecyduje 
Sąd. Większość radnych ponownie będzie ubiegać się o mandat radnego i   
mieszkańcy ocenią naszą działalność. 
Pana Zawady – zgadzam się z Pana wypowiedzią, iŜ w poprzedniej kadencji 
zastrzegł Pan , Ŝe będę musiał tych poroŜy przygotować więcej. Ja 
potwierdziłem, Ŝe je przygotuję. Ja dbam o zwierzęta i mam taki zwyczaj , Ŝe   
w kaŜdą zimę je dokarmiam. W Wigilię BoŜego Narodzenia zanoszę im 
opłatek i Ŝyczę im bym mógł spotkać się ze wszystkimi zwierzętami za rok .  
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Po Pasterce wracam do nich z  powrotem . Jak Pan wie zwierzęta w Noc 
Wigilii mówią ludzkim głosem. Przyszła chmara jeleni do mnie z protestem – 
Panie myśliwy my sobie nie Ŝyczymy by Pan rozdawał poroŜa tu i tam . 
Postawiono mi jeden warunek, jeŜeli wręczam komuś poroŜe to musi on 
chociaŜ intelektualnie dorównywać jeleniom. W związku z czym ja nie chcę 
się naraŜać zwierzętom poniewaŜ je bardzo szanuję i uwaŜam za właściwą 
decyzję, Ŝe Pan te poroŜe zwrócił  poniewaŜ wynika to z tego co 
powiedziałem.  
Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Przewodniczący złoŜył 
podziękowania Panu Wójtowi, pracownikom Urzędu , a następnie oświadczył 
-  do nikogo nie czuje Ŝadnej urazy  ,  nikogo nie będę  podawał  do Sądu 
poniewaŜ nie mam tego w genach . Wszystkim Ŝyczę wszystkiego 
najlepszego, zdrowia,  aby wszyscy doświadczyli w Ŝyciu jak najmniej 
przykrych rzeczy. Będę robił wszystko by w mojej pamięci pozostały tylko  
przyjemne chwile. Panu Lipczyńskiemu zawsze podam rękę bo jestem po 
prostu człowiekiem 
 
 

Ad. 12. Zakończenie obrad. 
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 1 2 20  zamknął XXXIX Sesję Rady 

Gminy Ustka.  
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 
 


